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Tack vare Centerpartiet fattades förra mandatperioden beslut om att inrätta tre 

nya naturreservat, Älvsjöskogen – Årsta holmar, Kyrkhamn och Årstaskogen.  

 När Stockholm växer är det viktigt att säkra platser för rekreation. 

Naturområden är en del av stadens attraktionskraft där naturreservat fyller en 

viktig funktion. Centerpartiet arbetade under föregående mandatperiod hårt för 

att säkra och utveckla naturreservaten och få till tre nya.  

 Enligt media-uppgifter kommer det formella bildandet av Älvsjöskogen 

som naturreservat kommer att beslutas till sommaren vilket är välkommet.  

 Frågan är dock hur det går med bildandet av naturreservat i Kyrkhamn och 

Årstaskogen – Årsta holmar. Dessa två områden finns med i majoritetens 

budgetförslag men ännu har inga beslutsunderlag sett till.  

 

Med anledning av ovan är min fråga till ansvarigt borgaråd 

 

1. När beräknas arbetet med att skapa naturreservaten Årstaskogen och 

Kyrkhamn vara klart? 

2. Pågår det arbete med ytterligare bildningar av naturreservat? 

 

Stockholm den 20 maj 2015 

 

Karin Ernlund 


